


Ik neem aan dat dit nu goed geregeld is 
tussen IenW en BZ en voortaan 
standaard de door de TK gewenste 
toelichtingen meteen bij aanbieden aan 
de Kamer verstrekt worden? Als dat 
(nog) niet zo is hoor ik het graag. Dit 
verzoek van de TK moeten we gewoon 
serieus nemen en in onze werkwijze 
verankeren.




